
Protokoll från Domsands båtsällskaps årsmöte 17 februari 2025 
 
 

§1  Mötets öppnande 
Styrelsens 1:e vice ordfo rande Petter Isaksson ha lsade alla va lkomna och fo rklarade 
mo tet o ppnat. 
 

§2  Frågan om mötets stadgeenliga utlysning 
 Å rsmo tet faststa llde att a rsmo tet utlysts enligt stadgarna. 
 
§3 Val av ordförande för årsmötet 
 Magnus Lind valdes till ordfo rande fo r a rsmo tet. 
 

§4  Val av sekreterare för årsmötet 
 Helena Stenow valdes till sekreterare fo r a rsmo tet. 
 
§5  Val av justeringsmän tillika rösträknare 
 Jan Carlsson och Ha kan Rose n valdes till justeringsma n tillika ro stra knare 
  

§6  Godkännande av dagordningen 
 Å rsmo tet godka nde dagordningen. 
 Inga o vriga fra gor anma ldes. 
 

§7  Utdelning av Jättenpriset 
Bengt Åndersson tilldelades Ja ttenpriset fo r a r 2024 
 
Motivering: 
Bengt Åndersson har under ma nga a r bidragit med kunskap och stort engagemang 
inom fler delar, ba de inom ungdomsverksamheten och i hamnen i stort. Han har visat 
stor tja nstvillighet och bidragit till sa kerhet ba de pa  bryggor och pa  vattnet. 
 

§8  Styrelsens årsberättelse 
Petter Isaksson gick igenom a rsbera ttelsen som faststa lldes av a rsmo tet. 
 

§9  Ekonomisk berättelse/Fastställande av årsredovisningen 2024 
Conny Åndersson (kasso r) informerade om fo reningens ekonomi, samt planerade 
a tga rder och kostnader under 2025. Å rsbokslut finns fo r pa seende pa  kansliet. 
Årbetet med ekonomin sko ts av Conny Åndersson (kasso r), Bjo rn Pettersson (kanslist) 
med hja lp av revisionsbyra n E-balans. 
 
Conny informerar om arrendeho jningar fra n kommunen som kommer stegvis och 
enligt plan pa  150 000 kr/a r.  Ö kade kostnader fo r Domsands ba tsa llskap kan komma 
att leda till fo rslag om ho jning av medlemsavgiften 2026. 
 
Å rsmo tet faststa llde a rsredovisningen fo r 2024. 
 

 



§10 Revisionsberättelse 

Pernilla Emricson la ste upp revisionsbera ttelsen i vilken revisorerna tillstyrkte att 
styrelsen skulle beviljas ansvarsfrihet.  
 
Å rsmo tet faststa llde revisionsbera ttelsen fo r 2024.  

 
§11  Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för året 2024 
 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet fo r ra kenskapsa ret 2024. 
 

§12  Motioner inkomna under 2024 
Två motioner har inkommit till årsmötet som i sin helhet finns i årsmöteshandlingarna. 
 
Den ena motionen påtalar behov av att se över avtal för arrende av båthus, riktlinje för 
andrahandsuthyrning och hur många båthus man kan inneha. 
 
Den andra motionen föreslår ett tillägg till ordningsstadgarna i Domsands båthamn 
som går ut på att återinföra outnyttjade båtplatser till föreningen till förmån för 
medlemmar som står i kö, samt krav på Ansvarsförsäkring. 
 
Många frågor ställdes och en del information lämnades: 
 
- Johan Linden föreslår att styrelsen arbetar vidare med förslagen. Det finns just nu ett 

förslag framtaget gällande villkor för båthus som styrelsen ska ta ställning till. 

- Information om att det redan nu finns regelverk för att inte lämna sin båtplats tom under en 

hel säsong. 

- Information att all andrahandsuthyrning redan nu ska gå genom klubben. 

- Information att försäkringsfrågan kan säkerställas genom vår nya medlemsportal Port Net, 

där medlemmarna själva kan registrera sitt försäkringsbolag 

- Fråga om hur tomma båtplatser följs upp, liksom uppdatering kring plats i kön. 

- Information om att medlemmar som har problem att registrera sina uppgifter i 

medlemsportalen, kan kontakta Johan Lindén. 

-Information att alla platser är uthyrda och att det är svårt att kontrollera tomma platser, 

båtägare lämnar många olika förklaringar tex renovering av båten. 

- Information att det inte finns något styrelsebeslut på hur många år andrahandsuthyrning är 

tillåten. 

- Fråga om det är tillåtet att ha flera båtar på samma båtplats. 

- Information att 35-40 platser hyrs ut varje och det gäller hel säsong. 

- Information att det just nu står 69 personer i kö. 

- Information att det kan ta i snitt fyra år att få en andrahandsplats. 

- Är det möjligt med utbyggnad för att få fler platser? 

- Information att det här är frågor som många hamnar arbetar med. Hur mycket kan man 

pressa någon att använda sin plats och att tomma platser är ett misslyckande. 

- Information om möjligheten att vara Insatsmedlem och du har då förtur till kön om du 

säger upp din plats. Du kan alltså ta en paus och ha en snabb väg tillbaks.  

- Information att det går att hyra ut för kortare tid och att tomma platser används som 

gästplats. Förra året hade vi 4 gäster.  

- Information att det inte går att köpa in sig i kön. 

- Flera uttrycker att det är viktigt att hamnen inte blir en parkeringsplats, utan det ska finnas 

engagemang. 

 

Årsmötet uppdrar till styrelsen att utreda dessa frågor och skapa klarhet! 



 

 

§13  Medlemsavgifter 2025 a) seniorer b) juniorer c) familjer 
Å rsmo tet beslutade att la mna medlemsavgifterna ofo ra ndrade fo r 2025 
Eventuellt finns behov att ho ja medlemsavgiften na sta a r. 
  

 
§14  Godkännande av budget för 2025 

Å rsmo tet godka nde budgeten fo r 2025. 
Conny informerar att 2024 a rs budgetutfall a r budgeten fo r 2025. 
 
 

§15  Val av ordförande för året 2025 
 Ånders Nilsson valdes till fo reningens ordfo rande fo r ett a r. 
 

§16  Val av ordinarie styrelse och suppleanter 
Å rsmo tet valde enligt valberedningens fo rslag: 

 
 Val av ledamöter (vardera för 2 år): 
 Patric Beerman (NV) 
 Jan Karlsson (NV) 
 Kajsa Sa renholm (NV) 
 
 Suppleanter (vardera för 1 år): 
 Conny Eriksson (ÖV) 
 Ånja Larsson (NV) 
 
 Ledamöter med 1 år kvar av mandatperiod 
 Conny Andersson 

Helena Stenow 
 Petter Isaksson 
 Nicklas Lindblad  
 Leo Mörtsell  
 
§17  Val av revisor (2 år) 
 Pernilla Emricson (ÖV)  
 Mats Ohlsson (1 år kvar av mandatperioden) 
 
§18  Val av nämnder, råd och kommittéer, 1 år 
 Å rsmo tet valde enligt valberedningens fo rslag: 
 (Fo rsta namnet i ra d/kommite er har huvudansvar). 
 

Arbetsråd: 
 
 El/Tele 
 Bengt Åndersson  
 Stefan Schenberg  
 Ingemar Emricson  

 
 



 Mark 
 Martin Johansson (NV)  
 Veor Å hlander  

  
 Kranar 
 Jan Karlsson  
 Johan Karlsson  
 
 Bryggor 
 Peter Brengesjo  
 Jo rgen Halle n  
 
 Byggnader 
 Joakim Klevholmen  
 Peter Lindberg (NV)  
 Bengt Lofthammar  
 Dick Ödkvist 
 
 VVS 
 Lars Gustafsson  
 Robert Smedmark  
 Jerry Jonsson  
 Pontus Youngstead 
 
 Slipen 
 Conny Ericsson  
 Tommy Gustavsson  
 
 Klubbhuset 
 Bjo rn Pettersson  
 
 Sjösättning & Upptagning  
 Conny Ericsson   Mats Jerkeblad 
 Jonny Pettersson    Tim Engels  
 Niklas Larsson    Jan Karlsson  
 Torbjo rn Carlsson    Johan Karlsson  
 Fredrik Stenstro m    Kalle Sundbring  
 Conny Green    Tommy Gustavsson  
   
 Fingalshamn 
 Jonny Pettersson  
 Mats Jerkeblad  
 
 Hemsida/Sociala medier 
 Johan Linde n 
 

Klubbåtar 
 Thomas Helmerson  
 Peter Lehne r  
 Kjell Syre n  
 



  
 Seglingssektionen 
 Fritjof Sunesson  
 Jonas Bengtsson  
 Matthias Hallerna s 
 Magnus Hallman  
 Go ran Gustavsson  
 Hans Knutas  
 Magnus Lind 
 Ötto Bjo rnberg 
 
 Ungdomssektionen 
 Ånja Larsson    Hanno Seifert    
 Martin Ramsten   Julia Hoffman 
 Rebecka Emricson    
 Elis Tolke Lagerkvist    
  
 
 Fiskesektionen 
 Martin Mellqvist 
 Roger Ålmblad  
 Åndreas Hult 
 Thomas Bybro 
 

§19  Val av Valberedning 
Å rsmo tet valde Jan Walgeby, Per Nordh och Magnus Lind. 

. Jan Walgeby a r sammankallande i valberedningen. 
 

§20  Utdelning av Silverankaret 
 Ånja Larsson och Rebecka Emricson tilldelades Silverankaret fo r a r 2024. 
 

Motiveringen lyder: Ånja och Rebecka a r synnerligen aktiva na r det ga ller segling, har 
sja lva ga tt seglarskola, fortsatt som hja lpinstrukto rer och a r nu instrukto rer. De visar 
ett stort engagemang och bidrar stort till klubbens ba tliv. 
 
 

§21  Avtackningar och val av hedersmedlem 
 Joacim Åhlebro (ordfo rande), Ha kan Larsson (ledamot och Mark), Martin Mellqvist 
(ledamot), Sara Stenport (Ungdomssektionen) och Johannes Rylner (Byggnader) 
avtackades fo r sina betydelsefulla insatser fo r Domsands ba tsa llskap. 
 
Val av hedersmedlem: Karl Harrius utses till hedersmedlem fo r la ng och trogen tja nst i 
klubben. Karl har lagt mycket tid och energi i klubben, lyft en otalig ma ngd ba tar och 
erbjudit sina tja nster uto ver det vanliga.  
 
En hedersmedlem fa r ett livsla ngt medlemskap utan kostnad.  

 

§22  Hamntillsyn 2024 
Fo reningens kanslist Bjo rn Pettersson bera ttade att hamntillsynen i stort fungerat bra 
under 2024.  



Det har varit 257 vaktpass, 10 byten och 2 som inte ga tt sin vakt. 44 personer har sa lt 
sitt vaktpass. De som har tva  ba tplatser har ocksa  tva  vaktpass. 
2024 sticker inte ut, utan a r likt tidigare a r.  
Inga sto lder a r rapporterade och va ra vaktpass samt stra lkastare bidrar till sa kerheten 
i hamnen.  
 
Bokning av vaktpass kommer i a r att ske digitalt. Vaktlistan kommer i 
medlemssystemet da r det ga r att va lja dag och pass. Den som inte go r ett val, fa r ett 
slumpma ssigt vaktpass. Inom na rmsta veckorna kommer ett mail med information att 
vaktlistan finns i systemet.  
 
Port Net kommer att fo rba ttra administrationen med tex information och riktade 
mailutskick. Med tillga ng till information om va ra ba tar ba de pa  land och i vatten, a r 
det la ttare att hja lpas a t och ha lla koll.  
 
Ö nskema l framkommer om ett samlat regelverk som a r la ttillga ngligt vad som ga ller 
avtal, stadgar och styrelsebeslut. 
 
 

§23  Årsmötets frågor till styrelsen 
- Det är 15-20 personer som regelbundet använder rampen för iläggning under vintern och 

önskar en pump för att få det isfritt.  

- Spolplatta, frågan har varit uppe i styrelsen och behöver tas i.  

- Information om erbjudande att mäta båtskrov för att se ev gifter.  

Ett mailutskick planeras för att informera om erbjudandet från Habo kommun, där du 

kan låta mäta din båt gratis.  

- Framtidsplaner och visioner saknas från styrelsen och det finns inga nedtecknade. 

- Allmänt fokus på en levande hamn för klubbens fortlevnad. 

- Nästa spontning borde ske vid a-bryggan och b-bryggan. Backen vilar på lerbotten och 

grävmaskin kan åka ut i hamnbassängen. Risk att vägen inte håller för dieselbilen.  

- Fiskebodarna ska vara kvar, men borde kunna lyftas upp och höjas upp så att inte vatten 

kommer in i bodarna.  

- Skötsel utav spången ligger på Jönköpings kommun, men Domsands båtsällskap borde 

ta över skötseln och i gengäld kräva mer mark.  

- Badplatsen har blivit 25 meter bredare pga den stora piren. Det är Habo kommuns mark, 

men vi har hand om skötseln. Då borde sly tas bort och gräsmatta anläggas. Det ligger i 

vårt ansvar att Domsands hamn blir en vacker hamn. 

- Behov av förvaring av klubbåtar även nästa vinter. 

 

 

Styrelsen tar med sig frågorna till kommande styrelsearbete. 

 

§24  Övriga frågor 
-  

 
 

§25  Mötets avslutande 
Mo tets ordfo rande Magnus Lind fo rklarade a rsmo tet avslutat. 

 
 
 



 
 
 
---------------------------------------------   ------------------------------------------------- 
Magnus Lind       Helena Stenow 
Ördfo rande       Sekreterare 
 
 
 
 
 
 
 
----------------------------------------------   ------------------------------------------------- 
Jan Carlsson       Håkan Rosén 
Justeringsman      Justeringsman 


